
   

Høringssvar  1 
 

   

Høringssvar   
   
 

Høringssvar Dansk Selskab for Fysioterapi 

Fagforum for Idrætsfysioterapi har gennem mange måneder oplyst og forberedt medlemmer 
af FFI på ændringen fra fagforum til selskab. Vi har gennem processen lagt op til dialog og vi 
mener den ekstraordinære generalforsamling er tidspunktet, hvor medlemmerne kan ytre 
deres ønsker om hvad der i fremtiden skal  tegne selskabet – hermed også, hvilket navn 
selskabet skal bære. Derfor ønsker vi ikke, at et navn besluttes før efter vores ekstraordinære 
generalforsamling i december. 

  

Dansk Selskab for Fysioterapi lægger op til, at et selskabs navn tager hensyn til nationale og 
internationale indsatser, hvilket FFI er helt enige i. Imidlertid vælger man i høringsbrevet at 
undlade at skelne mellem titlerne ”specialebærende  fagligt selskab” og  ”fagligt selskab”, 
selvom der i det godkendte kommisorium fra repræsentantskabet, netop er lagt vægt på, at 
der er en faglig og placeringsmæssig forskel på specialebærende og ikke specialebærende 
selskaber.  Denne holdningsændring fra Dansk Selskab for Fysioterapi side, synes vi ikke er 
acceptabel.  Vi mener, det er vigtigt at nationale og internationale samarbejdspartnere er 
bekendt med forskellen og at dette ikke kun er forbeholdt viden for selskaberne internt. Vi 
foreslår, at Dansk Selskab for Fysioterapi arbejder på en løsning, som tydeliggør og forenkler 
forskellen. 

 

 


